
 
 
 
 
 
Motion 1 2022 samt styrelsens svar  
 
Motion ang tomtmarkering 
  
En fråga ang. tomterna på Slanguddsvägen som är nya. Nedanför backen när man 
kommer från soptunnorna ser det ut som ett tomtmarkeringsrör i diket. 1,2m från 
vägen sitter ett kort rör. Är det en tomtmarkering? Om så vore, är det inte för nära 
vägen? Det blir kanske svårt för den som rensar diken, eller plogar snö. Styrelsen har 
säker stenkoll, bara vi inte får samma smala väg som vid Börjesvik. Förklara gärna 
styrelsens synpunkt på årsmötet. Bild bifogas. 
  
  
Anders Thorén Slanguddsvägen 15B 
 

 
 
 
 
 
  



 
Styrelsens svar på motion nr 1, 2022,  
från Anders Thorén, Djurö 4:19 ang ev tomtmarkering.  
 
 
Styrelsen för vägföreningen anser inte att vi kan påverka styckning av tomter/tomtgränser. 
Däremot har styrelsen försökt att ha samtal med både kommun och ägare av de nu tre nya 
ytterligare avstyckade tomterna på Slanguddsvägen. Styrelsen fick delvis gehör för önskan 
om att minska antalet utfarter (från tre till två) hos nuvarande fastighetsägare. 
 
Tilläggas kan att styrelsen har i detta samt ytterligare två fall väckt talan mot kommunen och 
dess hantering av oss som sakägare, vi har fört vår talan hela vägen till Mark- och 
miljööverdomstolen men tyvärr utan framgång. 
 
Styrelsen föreslår  
att  årsmötet ska anse motionen besvarad. 


